
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 01.09.2016  
1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

2. Økonomi 

Økonomien er talt igennem, og det ser fint ud. 

Vi har doneret 10.200 kr. til Børnehjertefonden. 

Vi har talt om økonomien omkring distriktsstævnet d. 10-11/9, og vi forventer et overskud på 

baggrund af distriktets tilskud. 

3. Orientering fra DRF/D5 

Der er ikke noget fra DRF og D5 

4. Orientering om indkomne breve 

Der er ikke kommet nogen breve. 

5. Boksstatus 

De bokse der evt. bliver opsagt, er formentlig allerede udlejet. 

6. Distriktsmesterskab 

Programmet for distriktsmesterskaberne/stævnet er lagt ud på live. Der er lavet hjælper-plan, og 

det ser ud til, at det passer med antallet af hjælpere. 

7. Certificeringsmøde med rideforbundet 

Vi gennemgår rideforbundets kommentarer/spørgsmål til certificeringerne. Hannibal melder 

tilbage med vores svar til kommentar/spørgsmål. 

8. Flis i ridehuset 

Det kunne være godt at få lidt fint flis i bunden. Vi undersøger, om der kan findes midler til at købe 

noget flis. 

9. Ungdomsudvalget i forhold til vores vedtægter 

Vi undersøger vores muligheder. 

10. Næste møde 

Næste møde afholdes, når vi har fået svar fra rideforbundet omkring certificeringsmødet, så dette 

kan drøftes. Ved mødet starter vi op på drøftelse omkring vedtægtsændringer. 

11. Evt. 

 

 


